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Benvolguts graduats, companys, personal docent i autoritats acadèmiques presents en 
aquest acte,

Comparteixo amb molts de vosaltres aquesta curiositat de saber com funcionen les 
coses, i això de “fer programes amb els ordinadors” va cridar-me l’atenció des que 
era petit. La música ha estat també un altre dels meus hobbies, i la idea de combinar 
els dos no parava de rondar-me pel cap. Però, quan vaig prendre la decisió d’estudiar 
Enginyeria de Sistemes Audiovisuals a la Pompeu, no era gaire conscient de l’embolic 
en què m’havia fi cat.

Com alguns de vosaltres, sóc de fora de Catalunya. Estudiar aquí volia dir un canvi de 
ciutat, d’estil de vida i fi ns i tot d’idioma. En general, primer no és un curs especialment 
fàcil i, a més, no tothom “sobreviu”; però nosaltres ho vam fer. Amb perseverança i 
esforç, hem aconseguit superar aquests quatre anys. Durant aquest temps, he trobat 
gent a la qual puc qualifi car d’amics i gent que m’ha ajudat a superar els obstacles 
dia a dia. Alguns, malauradament, han hagut d’abandonar abans del previst, mentre 
que d’altres m’han acompanyat durant tot el camí. A part dels companys, també hi ha 
docents amb els quals he pogut satisfer la curiositat que comentava al principi, que 
m’han ajudat més enllà de les competències de la seva feina, i que demostren veritable 
passió per allò que fan. Excepcionalment, però, també hi ha hagut qui ha tractat de 
complicar les coses. Sigui com sigui, vull donar les gràcies en nom de tots els alumnes 
a cadascuna de les persones que ha fet possible aquest moment, i que han contribuït 
a ampliar el nostre coneixement durant la nostra estada a la universitat. Avui puc 
dir orgullós que la decisió de fer aquest grau ha estat una de les més encertades de la 
meva vida..., i espero que tothom pensi el mateix que jo.

M’agradaria que aquest moment, en lloc de ser un fi nal, sigui més aviat un punt 
d’infl exió en la nostra trajectòria i un començament d’una nova etapa. La nostra 
formació ha estat una funció contínua i creixent, i encara ens queda molt domini per 
recórrer. Per tant, no només hem d’estar contents d’aconseguir la fi ta d’avui, sinó de 
tot el procés i de les oportunitats que se’ns obren a partir d’ara. No obstant això, ja 
ens podem anomenar enginyers sense faltar a la veritat.

Per últim, hem de tenir molt present que en sortir al mercat laboral adquirim una 
responsabilitat amb la societat i amb nosaltres mateixos, donat que les nostres idees 
poden tenir un gran impacte en el futur. Per això hem de treballar perquè la tecnologia 
sigui més accessible i funcional, i arribar a construir així un món més efi cient, més 
segur, amb igualtat d’oportunitats, i millor connectat. Com a nova promoció de 
graduats, us presentem aquest compromís.

Gràcies.


